

启明社会服务奖学金申请
Application for Enlighten Spirit of Community Scholar

Dear volunteers and parents,

On behalf of Enlighten Culture and Education Foundation, I would like to sincerely invite you to apply for and participate in the Spirit of Community Service Scholar selection process. This award aims to recognize the student who has made significant contributions to community service, encouraging them to continue to exert influence, fulfill their social responsibilities, help others, and give back to society.

This award is open to students who have actively participated in social welfare activities during their time at school, especially those who have served their community, cared for vulnerable groups, or promoted environmental or cultural development. Through this award, we hope to inspire more students to engage in public welfare work, spread positive energy, and become drivers of social progress.

The eligibility requirements are as follows: the applicant must be at least 16 years old by September 1, 2025, and have completed 100 hours of volunteer work at Enlighten School in the past three years. Please refer to the attached application form and detailed information.

[Enlighten Spirit of Community Scholar Application Form](#)

We look forward to your active participation and support in helping us identify and recognize outstanding students who have made contributions to society. Should you have any questions or need further clarification, please feel free to contact us.

Thank you for your attention and support!

尊敬的义工及家长们：

您好！

我谨代表启明文化教育基金会，诚挚邀请您申请并参与青少年社区服务奖学金的评选活动。该奖项旨在表彰那些在社区服务中作出积极贡献的学生，鼓励他们继续发挥影响力，践行社会责任，帮助他人、回馈社会。

本奖项适用于在校期间积极参与社会公益活动的学生，尤其是那些服务社区、关爱弱势群体、推动环保或文化发展的学生。我们希望通过这一奖项，激励更多学生投身公益事业，传递正能量，成为社会进步的推动者。

申请条件为：申请人在 2025 年 9 月 1 日之前年满 16 周岁，并且在过去三年内在启明学校义务工作满 100 小时。

申请表如下：

[Enlighten Spirit of Community Scholar Application Form](#)

非常期待您的积极参与与支持，帮助我们发掘并表彰那些为社会做出贡献的优秀学生。如有任何疑问或需要进一步说明，欢迎随时联系我们。

衷心感谢您的关注与支持！

Enlighten Chinese School
1921 Clarinda Way
San Jose, CA 95124
650-861-1751, 408-358-4968
office@enlightenchinese.org